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        Białe Błota, 29.11.2021 r. 

BRG. 0012.9.3.2021 

 

Protokół z wspólnego posiedzenia Komisji Gospodarki, Bezpieczeństwa, Rolnictwa i 

Środowiska Rady Gminy Białe Błota; Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Białe Błota oraz 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Białe Błota z dnia 29.11.2021 r. od godz. 

15.30 w Urzędzie Gminy Białe Błota, ul. Guliwera 4a.  
W posiedzeniu uczestniczyli: Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Katarzyna Tomicka, Przewodnicząca 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Magdalena Sznajder, Przewodniczący Komisji Gospodarki, 

Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Środowiska Łukasz Wyszomirski, radna Ilona Nowakowska, 

radny Zbigniew Moroz, radny Piotr Mądrzyński, radna Patrycja Harczenko- Staszewska, radna 

Karolina Lachowicz, Radca Prawny Pani Paulina Kołtuniak 

Posiedzenie komisji rozpoczął Przewodniczący Komisji Gospodarki, Bezpieczeństwa, 

Rolnictwa i Środowiska Rady Gminy Białe Błota, który zaproponował  głosowanie w sprawie 

wyłonienia spośród przewodniczących zebranych komisji osoby, która prowadziłaby 

posiedzenie. Następnie poddał pod głosowanie kandydaturę radnej Magdaleny Sznajder 

wskazując jej osobę do prowadzenia obrad Komisji.  

Radna Katarzyna Tomicka zaproponowała radnego Łukasza Wyszomirskiego. 

Głosowanie kandydatury radnego Łukasza Wyszomirskiego: 

Głosowanie: radny Piotr Madrzyński- za 

Radna Patrycja Harczenko- Staszewska- za  

Radna Katarzyna Tomicka- za 

Radna Magdalena Sznajder- głos wstrzymujący 

Radny Zbigniew Moroz- za 

Radna Ilona Nowakowska- za  

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Środowiska Łukasz 

Wyszomirski powitał wszystkich radnych uczestniczących w posiedzeniu Komisji, odczytał 

informację o ochronie danych osobowych i przedstawił tematykę posiedzenia.  

1. Zaopiniowanie projektu budżetu na 2022 rok.  

2. Zakup pojazdu wodno- kanalizacyjnego typu WOM-a dla potrzeb ZWiUK.  

3. Omówienie projektu uchwały w sprawie przyjęcie projektu regulaminu dostarczania 

wody i odprowadzania ścieków na terenie gminy Białe Błota  

Ad. 3  

Radca Prawny Paulina Kołtuniak przekazała, że kancelaria radców prawnych przygotowała 

projekt regulaminu. Potrzeba sporządzenia nowego regulaminu wyniknęła z faktu, że 

Wojewoda Kujawsko- Pomorski wszczął postępowanie nadzorcze odnośnie przyjęcia 

poprzedniego regulaminu. Zarzuty dotyczyły legalności, zgodności z prawem. W związku z 

rozstrzygnięciem uchwała została unieważniona i należało przygotować nowy projekt 

regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie gminy Białe Błota. 

Przewodniczący Komisji Łukasz Wyszomirski prosił o przytoczenie co zostało 

zakwestionowane, dlaczego i w jaki sposób zostało poprawione.  
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Radca Prawny Paulina Kołtuniak  mówiła, że głównie zarzuty dotyczyły techniki legislacyjnej i 

kwestii powtarzania postanowień ustawy, które winny  znaleźć się w umowie indywidualnej, 

a nie w regulaminie. Głównym zarzutem było to, że przedstawiony regulamin na tle 

pozostałych regulaminów jest bardzo obszerny i zawiera szczegółowe kwestie, które według 

Wojewody powinny być przeniesione do umowy.  

Przewodniczący Komisji Łukasz Wyszomirski przekazał, że wcześniej zwrócono uwagę, że 

regulamin jest obszernym dokumentem. 

Radca Prawny Paulina Kołtuniak mówiła, że regulamin jest zbyt obszerny i w związku z 

powyższym zostanie on skrócony, a niektóre kwestie zostaną  uregulowane w umowie. 

Niektóre kwestie winny być umieszczone w regulaminie, ponieważ będą one miały 

zastosowanie do większości odbiorców usług i będą uniwersalne. Ważne jest również 

określenie co powinien zawierać wniosek  dot.  warunków przyłączenia do nieruchomości. 

Ponadto został zmieniony rozdział I i II regulaminu w związku z tym iż stanowił powtórzenie 

ustawy i umowy.  

Przewodniczący Komisji Łukasz Wyszomirski pytał, czy do omawianego regulaminu dodano 

nowe zapisy.  

Radca Prawny Paulina Kołtuniak przekazała, że pewne rzeczy trzeba było „przerzucic” na 

język prawny. 

Przewodniczący Komisji Łukasz Wyszomirski pytał, kto opiniował poprzednio przygotowany, 

zakwestionowany regulamin. 

Radca Prawny Paulina Kołtuniak odpowiedziała, że nie ma takich informacji.  Obecnie 

kancelaria, którą reprezentuje otrzymała zlecenie od Wójta Gminy na sporządzenie projektu 

regulaminu we współpracy z ZWiUK.  

Radna Magdalena Sznajder pytała dlaczego do projektu uchwały poprawek nie wprowadziła 

kancelaria, która poprzednio przygotowywała projekt uchwały.  

Radca Prawny Paulina Kołtuniak odpowiedziała, że nie ma informacji na ten temat. Mówiła, 

że nie potrafi wskazać dlaczego Wojewoda wskazał tyle zarzutów. Dodała, że może wskazać  

zarzuty które według kancelarii są niezasadne. Dotyczy to np.: kwestii że ZWIUK jest 

administratorem danych jeżeli chodzi o ich przetwarzanie i wnioski składane przez odbiorcę 

usług.  

Następnie Przewodniczący Komisji Łukasz Wyszomirski poddał pod głosowanie omawiany 

projekt uchwały. 

Głosowanie: 

Radny Piotr Mądrzyński- za 

Radny Zbigniew Moroz- za 

Radna Ilona Nowakowska- za 

Radny Łukasz Wyszomirski- za 

Radna Patrycja Harczenko- Staszewska- za 

Radna Katarzyna Tomicka- za 

Radna Magdalena Sznajder- za 

Radna Karolina Lachowicz- za 
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Ad. 2 

Rozpoczęto dyskusje na temat dofinansowania zakupu specjalistycznego samochodu typu 

WOM-a dla potrzeb ZWiUK.  

Przewodniczący Komisji Łukasz Wyszomirski przekazał, że pojazd obecnie kosztuje około 2 

mln zł. Może on służyć do wykonywania wszystkich prac kanalizacyjnych w Gminie.  

Radny Piotr Mądrzyński przekazał, że obecnie do usuwania awarii lub  usuwania 

zanieczyszczeń ze studzienek taki samochód jest wynajmowany. Wyraził pozytywną opinię 

co do zakupu samochodu dla potrzeb ZWiUK.  

Przewodniczący Komisji Łukasz Wyszomirski mówił, że pojazd miałby być częściowo 

sfinansowany przez Gminę Białe Błota, a w pozostałej części przez ZWiUK.  

Radna Magdalena Sznajder pytała o procentowy udział  gminy i ZWiUK przy zakupie 

samochodu.  

W trakcie dyskusji ustalono, że niezbędne byłoby zorganizowanie spotkania z 

przedstawicielem ZWIUK w celu uzyskania wszelkich informacji na temat zakupu pojazdu. 

Przewodniczący Komisji Łukasz Wyszomirski poddał pod głosowanie propozycję odbycia 

spotkania w celu omówienia ww. tematu. 

Głosowanie: 

Radny Piotr Mądrzyński- za 

Radny Zbigniew Moroz- za 

Radna Ilona Nowakowska- za 

Radny Łukasz Wyszomirski- za 

Radna Patrycja Harczenko- Staszewska- za 

Radna Katarzyna Tomicka- za 

Radna Magdalena Sznajder- za 

Radna Karolina Lachowicz- za 

 

Ad.1 

Przewodniczący Komisji Łukasz Wyszomirski poddał pod głosowanie wydanie opinii przez 

komisje na temat projektu budżetu na rok 2022.  

Radny Piotr Mądrzyński- za 

Radny Zbigniew Moroz- za 

Radna Ilona Nowakowska- za 

Radny Łukasz Wyszomirski- za 

Radna Patrycja Harczenko- Staszewska- za 

Radna Katarzyna Tomicka- za 

Radna Magdalena Sznajder- głos wstrzymujący 

Radna Karolina Lachowicz- za 

Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 
Protokół na podstawie nagrania sporządziła: Anna Cabańska  
 

 
Przewodniczący Komisji 
   Łukasz Wyszomirski  
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